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Abstract (en)
[origin: US4950093A] A multiple-key unit is provided that includes a top portion, a base portion and a support mechanism. The support mechanism
is provided with a body portion and a substantially U-shaped wire. The U-shaped wire includes a cross-part and two free ends that are inwardly bent
and are parallel to the cross-part of the wire. The cross-part of the U-shaped wire is rotatably supported in a bearing in an eccentric manner at the
key top and is parallel to the central, longitudinal axis of the key top. An assembly stop extends from the bearing and maintains the U-shaped wire,
during assembly, in an oblique assembly position. Moreover, wire guides are provided in the cross-sides of the key base to vertically receive the free
ends of the U-shaped wire during assembly, and in which wire guides the free ends are horizontally displaceable when the key is actuated.

Abstract (de)
Eine für Mehrfachtastenköpfe vorgesehene Stützmechanik besteht aus einem U-förmig gebogenen Drahtbügel (26), bei dem die freien Enden
(30) der Schenkel rechtwinklig nach innen bzw. parallel zum Basisabschnitt (28) des Drahtbügels (26) gebogen sind. Der Basisabschnitt (28) des
Drahtbügels (26) ist am Tastenkopf parallel zur Längsmittelachse außermittig drehbar gelagert, wobei ein Montageanschlag (32) von der Lagerung
aus verläuft, die den bei der Montage auf Grund des Eigengewichts nach unten hängenden Drahtbügel (26) in einer schrägen Montagelage festhält.
An den Querseiten des Tastensockels (11) sind Bügelführungen (37) vorgesehen, in welche die freien Enden (30) der Schenkel bei der Montage
vertikal einsetzbar und bei der Betätigung des Tastenkopfes horizontal verschiebbar sind.
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